
Referat bestyrelsesmøde den 08.12.22 kl. 19.00  
Mødet holdes på skolen  

Tilstede: David, Karoline, Julie, Jonas, Morten, Ronni, Jesper, Jehan, Margit.
Lærerrep: ingen
Afbud: Maj-Britt, Jan, Nicolaj, Jehan

 
19:00 - Sidste nyt (fjernvarme, busrute, skilt) ved David
Fjernvarmegruppen - tilslutning i Vammen.
Busrute - Vi holder øje med udviklingen.
Skilt - David har talt med kommunen.

19:10 - Nyt fra skolen ved Karoline
- Om arbejdet med det faglige niveau

Karoline informerer om arbejdet med det faglige niveau. Tilstedeværelse om onsdagen. 
Forsøge på at udvikle fælles udvikling og refleksion. Læsevejledning - Etableret læse-team. 
Strukturering at læseindsatsen. Etablering af fag-teams (dansk og Mat). Drøftelse af 
elever, materialer, hvordan vil vi undervise og teste. Besøg på andre skoler.
Karoline er til eksamen i diplomuddannelsen. Opgave: Samarbejdskultur på skolen - 
spørgeskema til lærerne - møde hver anden onsdag.
Fokus på Trivsel for eleverne på skole. Vil strukturere indsatsen.
Drøftelse på mødet af hvorledes elevernes faglige niveau kan vurderes sagligt. Skolen vil 
arbejde struktureret med det fremadrettet.

- Samarbejde med Høndruphus - ny åben skole-aften?
Karoline har været på besøg hos Høndruphus. De vil gerne arbejde sammen med os hvor 
det giver mening. 
Der bliver afholdt en info aften/skoleindskrivning mere.

19:30 - Budget og økonomi ved Jan
- Strøm i gymnastiksalen (Karoline)

Mindre opgave - Det bliver gjort
- Strøm i klasselokaler (Karoline)

Der er for få kontakter - Større udskrivning end forventet (estimat 80-100.000kr). Vi 
indhenter tilbud hos Brian.

- Markedsføring (David)
PR udvalg skal hjælpes - Forslag om at købe konsulent fx 1 dag om ugen. Eller evt 
praktikant under uddannelse. Jesper forsøger at finde praktikant.

19:50 - 20:00 - Nyt fra bestyrelsen ved David
David skriver julehilsen til medarbejderne



20:00 - 20:05 - Pause

20:05 - 20.:15 - Spørgsmålet om den 25. marts ved David
Dagen konverteres til en personaledag/aften 24-03-23 kl. 16.00-20.00 - Hallen og Kroen. Indholdet 
af dagen besluttes senere.

20:15 - 20:35 - Karolines uddannelsesforløb med mere ved Karoline
Mette ønsker ikke at fortsætte som souschef. Vi skal have fundet en anden løsning.
Karoline undersøger mulighederne for efteruddannelse af medarbejdere.

20:35 - 20:55 - Bestyrelsens interne drøftelse af fænomenologi henført til taknemmeligheden, 
dens ontologi samt dens kontrapunktiske forhold til det teleologiske
Bestyrelsen drøftede punktet.

20:55 - 21:00 - Eventuelt
Første skoledag lørdag 12. aug. 2022

21:00 - Tak for i aften

Vammen den 08-12- 2022.

Referent: Morten Lange

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


